



COMMUNICATIONS

NewSpecial Magazine

Please distribute widely to your membership

44/21 (E/F)

Geneva

6 September 2021

To: All members

From: Cosimo Melpignano – FICSA General Secretary

Dear colleagues,

The ***newSpecial*** magazine is digital for the upcoming issue!

The September issue's theme is **Art and Nature**

Some highlights to look for as you scroll down the issue include:

À LA UNE: Art and nature without frontier – p. 5-6
DIPLOMATIC ART: Exhibition at WIPO - p. 14-16
DIGITAL AGE: Advancing Children's Rights - p. 26-27
MUSE ON WHEELS: Vacation rhymes– p. 41

We trust this issue will bring you enjoyment.

Chers collègues,

Le ***newSpecial*** magazine est disponible en version numérique pour le prochain numéro !

Le thème du numéro de septembre **Art et nature**

Vous pourrez lire notamment :

À LA UNE: Art et nature sans frontière – p. 5-6
DIPLOMATIC ART: Exposition à l'OMPI - p. 14-16
L'ÈRE DIGITALE: Faire progresser les droits de l'enfant - p. 26-27
LA MUSE SUR LES ROUES: Rythmes de vacances – p. 41

Nous espérons que ces lectures vous donneront satisfaction.



COMMUNICATIONS

The newSpecial is published by the WHO HQ Staff Association with an editorial committee representing wide range of agencies. Over 10,000 copies are printed and distributed each month to international organizations and diplomatic missions in Geneva. A magazine with seventy years of history, it is open to staff as a forum to promote activities and programmes of the United Nations and its agencies in Geneva and is part of its international life. If you would like to contribute and publish an article, please send them to info@newspecial.org

Le magazine newSpecial est publié par l'Association du Personnel du Siège de l'OMS, les membres du comité de rédaction représentent un large éventail d'organisations. Plus de 10.000 exemplaires sont imprimés et distribués chaque mois, aux organisations internationales et aux missions diplomatiques à Genève. Dans une tradition de sept décennies, le magazine met en évidence les activités et les programmes des Nations Unies et agences à Genève tout en s'inscrivant dans la vie de la cité. Votre participation est bienvenue et même souhaitée. Vous voulez contribuer, publier un article ? écrivez à : info@newspecial.org
